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To:
Size SE @minvws.nl]

From: 5.1.2e

Sent: Fri 1/13/2023 2:39:20 PM

Subject: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

Received: Fri 1/13/2023 2:39:20 PM

En heldere lijn m.b.t. verkeerd gebruikt van de Corona opt-in door ZGT.

Ik denk dat ze daar niet voldoende bij stil hebben gestaan.
Maar het moet wel gemeld worden aan de AP inderdaad

JEEY @minvws. nl>

ver en: wWoens

= fads
2023 11:08

EEE1.2e JEBER1.2eJEM eminvws.nl>zor: HEINFW:weCorona Opt-in gebruik

IIE

Kun je nog even reageren op deze mail? Bedankt vast!

Groeten,

Van
5.1.2e

Verzonden: woensdag 21 december 2022 09:24

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

cc: INRARS ER rr—EEE0 minvws i>
Onderwerp: FW: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

IE
Rond de Corona Opt-in speelt het een en ander. Een van de ziekenhuizen maak opvallend veel gebruik van de constructie.

Afgelopen weken hebben we samen met DI uitgezocht wat er aan de hand is. Begin januari komt DI met een reactie op

onderstaande richting de AP en de TK en wordt ook de Minister geinformeerd. Waarschijnlijk moeten we hen melden dat het

ziekenhuis verkeerd gebruik gemaakt heeft van Corona Opt-in.

Voor de afstemming is het fijn om te weten: is het voldoende als ik jou, zt informeer of moe JAP ok

worden meegenomen in het proces (afhankelijk van wanneer DI met de .

Vern december 2022 17:41

Aan <BEEdeminvws.ni>
Onderwerp: RE: team Corona Opt-in gebruik

0 oe A lijkt me ook iets

~~ I
Verzonden: 20 Nor rer2022 17:11

aon:INSET minvws.nl>

Onderwerp: FW: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

+IE
Begin januari komt DI met een reactie op onderstaande richting de AP en de TK en wordt ook de Minister geinformeerd.
Waarschijnlijk moeten elden dat er een ziekenhuis ve gebruik gemaakt heeft van Corona Opt-in. Ik wil dat tzt

afstemmen met jou en Is dat voldoende denk je of moe ook betrokken worden?

Groeten,

5.1.2e



1032185

Van: 5.1.2e

Verzonden: dinsdag 13 december 2022 11:20

@minvws.nl>

Goedemorgen collega’s,

Hierbij een update over de voortgang rond de Corona Opt-in:

* Twee weken geleden hebben we contact opgenomen met ZGT om hen te vragen naar een verklaring voor de toename

van het aantal opvragingen van medische gegevens uit het dossier van de huisarts op de SEH daar.

* Medio vorige week hebben we een reactie vanuit het ZGT ontvangen met ondersteunende documenten. Ze werken over

het algemeen goed mee (in het gesprek en in het aanleveren van informatie).
* Op basis van de aangeleverde informatie (icm met informatie van VZVZ, de beheerder van het LSP) hebben we bijgaand
memo opgesteld. Daarin staat het gebruik van ZGT beschreven (par 4) en verder de achtergrond, juridische duiding en

vervolgacties.
* Belangrijkste conclusie is dat het opvragen van informatie uit het medisch dossier van de huisarts door ZGT in een deel

van de gevallen waarschijnlijk in strijd was met de voorwaarden die daaraan door de AP zijn gesteld (het betreft een

gedoogconstructie).
* Dit moeten we vanuit VWS melden aan de AP in onze eerstvolgende rapportage aan de AP (loopt via DI), dit was

onderdeel van de afspraken met de AP. Voordat we dit melden leggen we onze conclusies nog aan ZGT voor ivm hoor- en

wederhoor.

* De overige acties staan in par 7 van het memo.

Groeten

g 24 november 2022 17:48

minus;IE mies.EE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

Dank voor de update en mooi dat jullie dit oppakken.

XI Ein als je en mij tzt op hoofdlijnen kan informeren.
5.1.2e

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie Curatieve Zorg )

Parnassusplein5 | 2511 VX | Den Haag |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

reeSEE minvws.nl |

VarSERENEo mnvs.1>Verzonden: donderdag 24 november 2022 15:58

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik
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IEE eecanke:
5.1.2e

Rond de Corona Opt-in speelt het een en ander: mogelijk is sprake van oneigenlijk gebruik door een van de

ziekenhuizen. Het gaat om Zorggroep Twente (ZGT). We en ik) pakken dit vanuit CZ nu samen met DI op. We zijn nu in

de fase van uitzoeken wat er aan de hand is. Meer informatie en de uitzoekpunten die we met DI oppakken kunnen jullie
hieronder vinden.

Hoe willen jullie aangehaakt zijn in het proces?

Groeten

an: ) < minvws.nl>

Verzonden: donderdag 24 november 2022 15:53

@ minvws.nl>

CC: 5.1.2e

Onderwerp: FW: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

Ik heb weer even de kaart erbij gepakt en als ik het goed heb valt dit in de regio Gelderland/Overijssel. Daarvan zij en

FR accounthouders.

Groeten,

5.1.2e

Van:
5.1.2¢

EBB eminvws.ni>
Verzonden: donderdag 24 november 2022 14:45

)SEE@ minvws.n >;CSET)EREDoninvws.oi>
@minvws.nl>

IE
Rond de Corona Opt-in speelt het een en ander: mogelijk is sprake van oneigenlijk gebruik door een van de ziekenhuizen. We

(Mairin en ik) pakken dit vanuit CZ nu samen met DI op.

vinden. Ik begreep van dat dit account bij één van jullie ligt. Wie is dat?

Het gaat om Zorggroep Twente

“E
Meer informatie en de uitzoekpunten die we met DI oppakken kunnen jullie hieronder

Verzonden: donderdag 24 november 2022 12:51

Onderwerp: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

Nee, je zou het kunnen vragen . oa
Verzonden: donderdag 24 november 2022 12:46

nar: INGER - minusn>Onderwerp: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

Pak ik vanmiddag op. Weet jij wie de accounthouder is?

Verzonden: donderdag 24 november 2022 12:45

AanSCIENBE  rinvs.oi>
Onderwerp: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik
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Dank. Neem jij contact op met ZGT/heb je dat gedaan? Informeer je/betrek je ook de regio accounthouder van het cluster MSZ

hierbij?

VarEE minus ni>
Verzonden: woensdag 23 november 2022 12:15

EEESEEN- ns;IEEED EEE inveni>Aan:

Onderwerp: FW: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

Ter info: rond de Corona Opt-in speelt een en ander.

Dubbel

5.1.2¢e 5.1.2e
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